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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 

FACULTAT DE BIOCIÈNCIES CELEBRADA EL 30 DE MAIG DE 2013 

 

A Bellaterra, a les 12:10 hores del dia 30 de maig de 2013, es reuneix la Junta 

Permanent de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del 

Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l'assistència dels següents 

membres de la Junta: 

Barragán Leiva, Anna 

Gaju Ricart, Núria 

García del Pino, Fernando 

Gunsé Forcadell, Benet 

Hervás Sánchez, José Pablo 

Hidalgo Pareja, Juan 

Itarte Fresquet, Emili 

Luquín Fernández, Marina 

Llugany Ollé, Mercè  

Mallorquí Graupera, Montserrat 

Martí Clúa, Joaquim 

Martínez Alonso, Maria Ramos 

Montpeyó García-Moreno, David 

Moraira Reina, Trinidad 

Nogués Sanmiquel, Carme 

Ortuño Mingarro, Rosa  

Palacio Cornide, José Ramón (en lloc 

de Martínez Ramírez, Paz) 

Pallarés Goitiz, Irantzu 

Piñol Ribas, Jaume 

Plana Coll, Maria 

Ponte Marull, Inmaculada 

Poschenrieder i Wiens, Charlotte 

Surrallés  Calonge, Jordi (en lloc de 

Llagostera Casas, Montserrat) 

Vendrell Roca, Josep 

Villegas Hernández, Sandra 

Xamena López, Noel 

 

 

Excusen assistència: 

 

Aluja Paris, Maria Pilar 

Martínez Perea, Vicente 

Subirà de Galdàcano, Maria Eulàlia 

 

S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències, essent les 12:10 h, amb el 

següent ordre del dia: 

1.- Aprovació, si s'escau, de l'acta de la reunió anterior. 

2.- Informació de l'equip de deganat. 

3.- Estat del procés d'implementació del Pla Docent i del TFG. 

4.- Línies generals del pressupost de la Facultat i estat dels romanents. 

5.- Afers acadèmics. 

6.- Aprovació, si s'escau, del reglament del CEBIO. 

7.- Afers de tràmit. 

8.- Torn obert de paraules. 

 

Qüestió prèvia. 

El degà es disculpa per haver enviat amb poc temps la proposta de reglament del 

CEBIO, i explica les circumstàncies que han portat a fer-ho així, alhora que agraeix als 

estudiants del CEBIO la feina feta. 

També explica un petit error en la convocatòria. 

Finalment demana passar el punt 6 a punt 3 per problemes d'agenda i importància del 
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tema. 

 S'accepta per assentiment i tot seguit es procedeix a continuar la reunió. 

 

1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la darrera Junta Permanent. 

Sense oposició, s'aprova per assentiment. 

2.- Informe de l'equip de deganat. 
 

Qüestions generals. 

- El degà comença comentant els darrers esdeveniments en relació a l'ocupació del 

Rectorat i fa un breu relat de la situació i resumeix els fets i reivindicacions. Explica 

l'existència d'agressions físiques a membres del Consell d'Estudiants, la Vicerectora i 

membres del PAS. També explica la forma de resolució del conflicte i el balanç de 

les accions. En aquests moments l'assumpte està a la Fiscalia. 

- Comenta que l'objectiu de les CAF són els Consells d'Estudiants i manifesta el 

recolzament d'aquests òrgans per part de la Facultat i fa una crida al manteniment de 

la legalitat democràtica. 

Reunions amb l'Equip de Govern. 

- El degà explica que no hi ha hagut cap Consell de Govern des de la darrera Junta 

Permanent. 

- En relació als pressupostos, comenta que es va aprovar la liquidació del pressupost 

del 2012, la qual cosa implica les resolucions de les al·legacions sobre els romanents, 

alhora que comenta que la UAB té un petit balanç positiu. 

- En la darrera Comissió d’Economia la vicerectora va comentar que els deutes de la 

Generalitat amb les universitats catalanes puja a 250 M €, dels quals 52 M 

corresponen a la UAB, el que representa un 20% del total de les universitats 

catalanes. Fa una comparativa amb d'altres universitats fent palès el tracte 

lleugerament discriminatori de cara a la UAB. 

- Finalment, el degà comenta que encara està pendent d’aprovació el pressupost dels 

màsters oficials. 

Afers de caire acadèmic 

- El degà comenta que donat que el calendari de la Facultat es va aprovar un dia abans 

de l'aprovació del calendari general un cop aprovat aquest s’ha hagut de fer un petit 

ajustament donat que el dia 7 de novembre és la festa major de la Universitat, la qual 

cosa implica que a partir de les 13 h cessarà l'activitat acadèmica i explica que des de 

Gestió Acadèmica ja s'ha enviat un recordatori als coordinadors perquè ho tinguin en 

compte de cara a la planificació dels horaris.. 

- Explica que s'ha fet la resolució provisional dels trams de docència autonòmics. 

- També explica que ha hagut diferents reunions sobre l'acreditació dels diferents 

graus, les quals començaran a partir del curs vinent i que l'AQU dóna molta 

importància a aquestes acreditacions. 
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Professorat 

- El degà comenta que no hi ha res en concret en relació als assumptes pendents i fa 

una breu explicació del que es coneix, especialment sobre el model de càrrecs i 

encàrrecs. 

-  Explica la situació dels contractes de lectors que finalitzen i dels post-docs. 

 

Accions pròpies de la Facultat. 

- El Dr. Martí explica les accions preses (Visites, Saló de l'Ensenyament i dia de la 

Família.) També explica les jornades d'orientació professional i fa una breu 

descripció de les 4 xerrades realitzades. 

- El degà afegeix que les jornades d'orientació professional tenen una assistència molt 

baixa i analitza les raons. Proposa mesures de millora que incloguin una certa 

programació de Facultat coordinada amb l'Àrea de Treball Campus, que començarà 

el proper setembre i demana als coordinadors un esforç de programació per a donar 

disponibilitat als alumnes de 4t. Afegeix que en la xerrada realitzada pel Col·legi de 

Biòlegs de Catalunya, aquesta entitat es va manifestar obert a recollir als graduats 

dels estudis de Biociències i que per a facilitar l’entrada dels socis més joves han fet 

uns avantatges de preus i han convocat unes beques. 

- El degà explica que s'ha encetat un debat sobre la possible presentació de dobles 

titulacions i minors. Explica la situació actual i que els reglaments també estan 

aturats. Fa saber que es començarà a debatre sobre aquestes qüestions, que sobretot 

anirà adreçada als minors, i comenta les diferències entre el marc antic i l'actual. 

- Demana el plantejament d'ofertes, tant de tipus interns com externs de cara al curs 

14-15, tot explicant que es crearà una comissió ad-hoc per a engegar el possible 

programa de minors. Demana l'acord per a fer-ho. 

 

3.- Aprovació, si s'escau, del reglament del CEBIO (antic punt 6). 

 

- El degà fa èmfasi que el deganat ha donat suport al procés de redacció del reglament  

però que l'equip de deganat no ha intervingut en l'elaboració sinó que ha estat 

totalment autònoma, llevat d'haver-se portat a consideració pel Gabinet Jurídic i, 

donat el caràcter democràtic l'equip dóna ple suport al redactat final i passa la 

paraula a l’alumne David Montpeyó, el qual fa un resum de la gènesi i gestació 

d'aquest reglament que dimana d'un mandat de l'equip de govern. També fa un breu 

resum del que implica la representativitat en aquest CEBIO. 

- El degà agraeix el treball esmerçat pels estudiants i la celeritat amb la que han 

treballat donada l'urgència amb que es va presentar el document final. Recorda 

algunes de les modificacions que es presentaran a la Junta de Facultat que es farà el 

mes de setembre. 

No hi ha cap intervenció i el degà demana votar a mà alçada.  

S'aprova amb una única abstenció. 

- El David Montpeyó agraeix el suport. 

Sense cap intervenció, les modificacions s'aproven per assentiment. 
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4.- Línies generals del pressupost de la Facultat i estat dels romanents  

- La Dra. Gaju explica l'estat dels romanents i recorda que estan en fase d'al·legacions 

i que la darrera CE ha fet algunes valoracions però que no se sap a quines 

al·legacions corresponen, tot i que se suposa que encara n'hi ha per valorar i 

encoratja a qui no ho hagi fet que encara hi ha termini. 

- Referent al pressupost explica que s'ha fet els càlculs dels paràmetres però que 

encara no es coneix la quantitat, tot i que la reducció no pasarà del 5% i que tan bon 

punt se sàpiga es farà la repartició i que quan se sàpiguen els números es presentaran 

els pressupostos a la Junta. 

No hi ha intervencions..  

5.-   Afers acadèmics. 

- La Dra. Ponte explica l'estat de les verificacions dels màsters oficials i agraeix i 

valora la feina feta als coordinadors. També fa un breu comentari de la fira de 

postgraus que es va fer a la Facultat i els terminis de preinscripció i agraeix la feina 

feta per la Gestió Acadèmica. Tot seguit comenta el model de pressupost i els criteris 

de retorn dels diners i explica que la Facultat està en un bon lloc en el model dels 

criteris d'eficiència i que els pressupostos seran similars als que es rebien. 

- També explica l'aplicació del model docent, que mana que les hores impartides han 

de ser imputades en el curs actual, el que farà que aquest curs consti la càrrega 

docent de dos cursos per a posar al dia, segons acord verbal amb el vicerector. 

- En referència als intercanvis, explica que la convocatòria s'avançarà i avisa als 

coordinadors del fet perquè previnguin als alumnes. 

- El secretari llegeix el llistat d’assignatures de lliure elecció per a les llicenciatures 

corresponents al curs 2013-2014, les quals s’aproven per assentiment. També parla 

de la possible implementació del Google Calendar en la planificació d'horaris. 

- El cap de Gestió Acadèmica, Sr. Francisco Cuevas explica que s'està treballant en 

l'aplicació de les TIC en la informació cap als alumnes (xarxes socials, QR, etc..) i 

manifesta que estan esperant la implementació del Google Calendar. 

Tot seguit s’enceta un breu torn de paraules. 

El Dr. Xamena la seva experiència amb el Google Calendar i els avantatges que 

comporta. 

La Dra. Mallorquí comenta que els codis QR estan força implementats i que estan 

presents en els prestatges quan es tracta de llibres electrònics. i el degà demana 

informació per a difondre-la entre el PDI. 

El degà explica la voluntat d'implementar més TCS. 

 

6.- Estat del procés d'implementació del Pla Docent i del TFG (antic punt 3).. 

- El degà explica l'estat d'implementació i fa un breu resum de l'estat. 

- Respecte al pla docent explica que es demanarà que coordinadors i Departaments 

complimentin les dades dels encàrrecs docents i encarreguin l'elaboració de les guies 
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docents. 

- En relació del TFG explica l'estat actual d'aquesta assignatura i el calendari 

d'avaluacions i invita a la participació. 

Obert un torn de paraules, la Dra. Ortuño comenta, en relació al TFG, que a Química 

s'han rebut correus de professors interessats en participar-hi i demana que es faci a 

través de departament per a evitar problemes amb els plans docents. El degà explica 

la normativa i li comenta que se li enviarà la docència encarregada, però la Dra. 

Ortuño demana que es faci via departament i el degà proposa fer-ho en paral·lel amb 

els departaments, la qual cosa és acceptada per la Dra. Ortuño. La Sra. Trinidad 

Moraira aclareix que les temporitzacions de TFG i Pla Docent provoquen una certa 

disfunció perquè la informació arriba amb posterioritat de l'elaboració dels plans 

docents. La Dra. Ortuño demana que es pugui fer una previsió i que s'ajusti 

posteriorment. El degà expressa que es pot fer una previsió de màxims coneixent 

l'oferta dels diferents professors. 

7.- Afers de tràmit. 

- No n’hi ha 

 

8.- Torn obert de paraules. 

El Dr. Jordi Surrallés expressa la demanda de l'aplicació del decret Wert sobre la 

dedicació variable i que hi ha la percepció de falta de voluntat d'aplicació. Comenta 

l'existència d'una carta de membres del seu Departament enviada al rector amb la 

demanda i la llegeix tot demanant que consti en acta la seva existència. 

El degà li contesta que no hi ha falta de voluntat de la Facultat i que en totes les CPA 

s'ha demanat infromació sobre aquest tema i proposa que el text llegit s'inclogui a 

l'acta. També explica que el VR s'ha referit a aquest document i que aquesta 

demanda d’aplicació del règim de dedicació es podia aplicar per part dels 

departaments sempre que es mantingui l'encàrrec docent. El Dr. Surallès manifesta 

que el rectorat no ha contestat encara i que almenys haurà de constar en el pla 

docent. 

La Dra. Luquín agraeix a la Dra. Ponte la implicació en el procés de verificació dels 

màsters i el degà manifesta el seu acord i araeix les paraules de la Dra. Luquín. 

 

  

Sense cap més intervenció, s'acaba la sessió essent les 15:50  hores. 

 

 

Vist-i-plau. 

 

 

 

 

Degà       Secretari 
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Adjunts inclosos en el punt 8. 
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Adjunts inclosos en el punt 8. 

 






